

# Maitri Campus

Maitri School / Building  
慈明学校 / 慈明聚缘阁



**【Nurture , Develop , Overcome】**  
**【培育、发展、克服】**

**“We deeply appreciate the continuous partnerships and support from parents, partners, and the wider community, as they are instrumental in making education for our Maitri students possible.”**

**《 Ms Veron Wong, Principal 》**



**“我们非常感激家长们，合作伙伴和广泛社区的持续合作。您的支持与协助让慈明学生得以接触教育。”**

**《黄玉美，校长》**

# The Maitri Experience

Teachers and our volunteer group, CAG Foundation, organized diverse activities for students, including a field trip to Canopy Park at Jewel Changi Airport and a mini carnival along with a performance for the “Shine Night 2023”.



老师和我们的志愿者团队，CAG基金会，为学生组织了多种活动，包括前往星耀樟宜机场的树冠公园参观以及在“璀璨之夜2023”活动中举办小型嘉年华和表演。



# Maitri Campus Design Development

## Central Courtyard 中央庭院



## Maitri Building Entrance 慈明楼入口



## HQ Drop-Off 慈明楼接送处



The Central Courtyard now serves as a unified space, fostering stronger social bonds between our Maitri School Building and the community. 中央庭院现已成为一个统一的空间，促进了慈明学校与社区之间更紧密的社交联系。

Maitri Building Level 1 慈明楼一楼。

Maitri building designated drop-off and pick-up point. 慈明楼专用的乘车和下车点。

Maitri Building 慈明聚缘阁

The Roof Top Running Track provides a space for our students to engage in regular exercise for physical activity and well-being. 屋顶跑道为我们的学生提供了一个可以进行定期锻炼、促进运动和健康的空间。

Within the Maitri School grounds, a vibrant rectangular courtyard adorned with diverse trees and lush greenery. This green sanctuary offers a serene escape, creating a tranquil atmosphere at the heart of our school. 慈明学校内那即生机勃勃又绿意蓬勃的矩形庭院，点缀着各种各样的树木和郁郁葱葱的绿色植物，呈现出一片欣欣向荣的景象。这片绿色的庇护所为我们学校提供了宁静的空间，在校园中心营造出一片宁静的氛围。

Maitri School 慈明学校

Our rooftop garden offers students hands-on agricultural experience, cultivating from fruits to vegetables. It serves as a practical learning space, empowering students to engage in the complete cycle of planting, nurturing, and harvesting within our school environment. 我们的屋顶花园为学生提供一个实践农业经验的机会以种植各种蔬菜水果。这是一个实用的学习空间，让学生在校园里参与植物种植、培育和收获的完整过程。



## School Courtyard 学校庭院

## Roof Top Garden 屋顶花园

## Roof Top Running Track 屋顶跑道

# Update

The Maitri School/Building project construction will be delayed due to COVID-19. It is now scheduled to be completed in 2028.

However, due to space constraint in the current temporary school @ Metta Building which currently has 70 students, Ministry of Education has recently allocated a holding school, (previously Eunost Primary School) so that we can continue to take in new cohort of students (25 each year) until the completion of the Maitri School/Building project.

Our dedicated team of teachers and staff have been working tirelessly preparing for the move in December 2023 to give the students a safe and conducive environment for learning.

# 更新

慈明学校/建筑项目因疫情影响，工程进度延误，预计将于2028年完工。

目前，慈光聚缘阁的临时学校已经容纳了70名学生，但空间有限。因此，教育部为我们提供了一个临时场所（原Eunos小学），以确保我们能够继续接纳新生（每年25人），直至慈明学校/建筑项目完工。

我们的教师和团队正在全力以赴，全面准备2023年12月的搬迁。我们的目标是为学生打造一个安全与宜人的学习环境！”

Retrofitting work for the holding school @Eunos  
Eunos临时学校之翻新工程



Modulation room



Occupational therapy room



Classroom



Daily living skill room



Donate now to support our students and youths.  
捐款支持我们的学生与青少年。



- I would like to support the project by donating \_\_\_\_\_ unit(s) of Maitri Punna Brick (SGD \$10,000/Brick)  
我要支持该计划并愿意捐献 \_\_\_\_\_ 的慈明福善砖块 (每砖块新币\$10,000)
- I would like to support the project by donating \_\_\_\_\_ units(s) of Maitri Punna Column (SGD \$125,000/Column)  
我要支持该计划并愿意捐献 \_\_\_\_\_ 的慈明福善柱 (每柱新币\$125,000)
- Display Name 姓名: \_\_\_\_\_  
Display up to 2 name(s) or 1 company to be displayed for adoption of Maitri Punna Brick and/or Maitri Punna Column.  
捐献慈明福善砖或慈明福善柱, 可刻上两位芳名或一公司宝号。1.某某某 某某某合家捐献。2.某某某 某某某联合捐献。3.某某私人公司捐献。  
Please note that names will be put up for donation of \$10,000 for Maitri Punna Brick and \$125,000 for Maitri Punna Column.  
只限于慈明福善砖或慈明福善柱才会刻上捐献芳名。
- I would like to support the project by donating \_\_\_\_\_ unit(s) of Mosaic Tile(SGD \$100/Tile)  
我要支持该计划并愿意捐献 \_\_\_\_\_ 的马赛克瓷砖 (每片马赛克瓷砖新币\$100)
- Other Amount 其他金额 \$ \_\_\_\_\_

### Personal Particulars 个人资料

Name 姓名: \_\_\_\_\_

NRIC\*\* : \_\_\_\_\_

Company Name 公司/宝号: \_\_\_\_\_

Company Reg No 注册号码: \_\_\_\_\_

Address 地址: \_\_\_\_\_  
\_\_\_\_\_

Contact No 联络号码: \_\_\_\_\_  
\_\_\_\_\_

Email 电邮: \_\_\_\_\_

\*\* For the issuance of tax exemption receipt

### Payment Particulars 付款方式

- Cheque  
Bank & Cheque No:  
All cheques and money order should be crossed and made payable to "Metta Welfare Association". Please indicate "Maitri School/Building" on the reverse of the cheque  
支票  
银行与支票号码:  
所有支票和汇票都应划线并支付给"Metta Welfare Association"  
请在背面注明"慈明学校/慈明聚缘阁"
- Credit Card  
Visa / Mastercard No:  
CVV: \_\_\_\_\_ (Compulsory) Expiry Date: \_\_\_\_\_  
信用卡  
威士/万事达卡号码:  
CVV: \_\_\_\_\_ (必须) 有效日期: \_\_\_\_\_
- PayNow  
Kindly attach a screenshot of the confirmation and email it to maitri@metta.org.sg. Please also include your address and NRIC (for tax exemption purpose) in your email.  
请将交易成功屏幕截图并同您的地址和身份证 (用于退税用途) 电邮至maitri@metta.org.sg.

All information provided will be utilised for the purpose of issuance of receipts and inclusion into our database to keep you updated on our various events and community welfare initiatives.

所有提供的资料将用于开收据以及存档在我们的数据库, 以便向您通知我们筹备的各项筹款活动和社区福利计划。

- Opt-out from receiving mailer and SMS. By checking the box, you will no longer be receiving updated news from Metta.

选择不接收邮件和简讯。通过该选项, 您将不会收到慈光福利协会的任何新消息。